

## Protokoll för styrelsemöte S09/23

### Närvarande

#### Styrelsen

Ordförande	Elin Helmersson	E21
Kontaktor	Axel Andersson	E21
Förvaltningschef	Liam Liljeqvist	E21
Informationschef	Ruth Palm	BME22
Krøgare	Jonna Widstrand	BME21
Øverphøs	Matilda Torén	BME21
Näringslivsordförande	David Dahlin	E22
Entertainer	Otto Mörner	E21
Pengamästare	Axel Lagerstedt	E21
Sexmästare	Klara Sjöblom	BME22
Studierådsordförande	Tobias Ljungholm	BME22

Kårrepresentant Rebecka Knutsson

Kårrepresentant Axel Syrén Närvarande fr.o.m. §10A

### Protokoll

- §1 OFMÖ** **Beslut**  
Ordförande Elin Helmersson förklarade mötet öppnat kl 12:14.
- §2** Val av mötesordförande **Beslut**  
Elin Helmersson valdes till mötesordförande.
- §3** Val av mötessekreterare **Beslut**  
Axel Andersson valdes till mötessekreterare.
- §4** Val av justeringsperson **Beslut**  
Liam Liljeqvist valdes till justerare.
- §5** Godkännande av tid och sätt **Beslut**  
Tid och sätt godkändes.
- §6** Adjungeringar **Beslut**
- §7** Godkännande av dagordningen **Beslut**  
Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §8** Föregående mötesprotokoll **Beslut**  
S08 lades till handlingarna.
- §9** Fyllnadsval och entledigande av funktionärer **Beslut**  
Mötet beslutade att  
Wilma Palmlblad valdes som SRE-ledamot.  
Ludvig Rådegran valdes som diod.

**§10** Rapporter**A)** Utskottsrapporter**Information**

## Ordförande

Ordförande har svarat på många mail, varit på några möten och arbetat inför VTM (vårterminsmötet).

## Kontaktor

Kontaktorn har sammanställt allt som har gått att införa i handlingarna till VTM än så länge. VTM är allt som kontaktoern tänker på. Det är kontaktoerns liv.

## Cafémästeriet

Cafémästeriet har varit i kontakt med HNA ytterligare för att laga den ena spispattan som inte fungerar lika effektivt som de övriga, spisen ska lämnas in till deras verkstad för att plockas isär och felsökas över sommaren. Ena saltolåset in till LED har gått sönder och reparerats. Flertalet parter köper kaffetermosar från LED under veckan. Leveransen 22/3 avvek då fel saker packades med i vår beställning eftersom leverantören bytt system. Caféfestens planering som tack till alla caféfunktionärer är igång.

## Förvaltningsutskottet

Ekipering ska hålla en försäljning på torsdag inkluderande ordensband inför balen men kommer även ta chansen att samla intresse för andra typer av merch samt sälja lite av de gamla merchtyperna som finns kvar i inventarie.

## Informationsutskottet

Den senaste veckan har informationschefen varit på möte med InfuK där vi bland annat diskuterade utlåning och uthyrning av de olika sektionernas utrustning och om hur Teknologkårens information kan nå våra medlemmar. Dessutom var informationschefen och vice på möte med phøset för att planera utskottets arbete inför och under nollningen. Informationschefen var även på möte med kontaktoern vilket ledde till ytterligare ett möte med vice med fokus på utskottsutveckling.

I resten av utskottet har en fotograf varit och fotat gillebilder, picasso har gjort klart gillepostrar, sponspostrar och börjat jobba med att designa nya muggar till LED, redaktionen har jobbat på det nya numret av HeHE som nu är färdigskrivet och redo att gå vidare till design.

I torsdags hölls även den första jobbarkvällen för utskottets funktionärer vilket var trevligt och är något informationschefen vill fortsätta med även under hösten.

## Källarmästeriet

I förra vecka har källarmästeriet haft ett gille, det var en rolig kväll och ganska lungt med folk. Efter gillet gick dumbo sönder, krøgaren har hört med FvU om de kan hjälpa oss att kolla på detta. Vi har tillsammans med Pengu sökt tillstånd inför några kommande gillen. Dessutom har trion haft ett möte med ENU och data om eventuella företagspubar i höst och möjligheter att göra om strukturen kring detta från tidigare år. Krøgaren har också insett ett fel i bokföringen från tidigare gillen, men det ska nu vara åtgärdat. Nolleutskottet

NollIU har haft möten med alla utskott för att höra deras önskemål och åsikter kring event och annat under nollningen. Alla möten gick superbra och efter hade NollIU kvällsmöte för att fixa det sista inför grovschemadeadline i måndags.



Øp var på ØPK i måndags, där diskuterades lokal och grönytekrockar. Øp var inte i toppform men det gick förvånansvärt bra eftersom inga sektioner vill vara där vi är, YAYY.

Phøset har också haft möte med Roger von Moltzer (studievägledare) i veckan vilket gick bra. I veckan ska förhoppningsvis det sista av phaddervalet göras!

#### Näringslivsutskottet

Sedan vårt senaste möte har vi arbetat med följande. Vi har slutfört förberedelsearbetet med ryggsäckarna, vi har haft möte med KM och datas motsvarande inför möte med QGroup nästa vecka. Vi har möte med Mathworks på onsdag och Sandberg på fredag. En Saab-lunchföreläsning är på gång. Resten ha bara varit vardagligt ENU-arbete.

#### Nöjesutskottet

NöjU har haft kickoff under senaste lördagen med pubbrunda. Vi har fortsatt planera datum för brännbollsturnering samt spökbollsturnering som ska hållas på söndag tillsammans med F och D. (Jag tycker att styrelsen som inte är i Uppsala ska ha ett lag anmält!) Pingisturneringen med fritidsledarna hålls idag under spelkvällen.

#### Pengamästare

PengU har bokfört igen.

#### Sexmästeriet

Sexmästeriet har sedan tisdags haft cykelfest! Responsen från det har varit väldigt positiv! Och det verkar ha varit uppskattat att hitta på saker inom utskottet som inte är jobb eller eftersexa. Stor eloge till vice sexmästare som drog ihop den! På torsdag är det dags för HTF-sittning i Gasque, planeringen har gått utan konstigheter och nu kommer leveransen imorgon!

#### Studierådet

I torsdags hade ledamöterna tillsammans med vice ett möte för att fortsätta planeringen av specialiseringsminglet samt för att starta upp planeringen av mentorskapsprogrammet. Till specialiseringsminglet har det även beslutats att ta hjälp av LED-café för att göra mackor till de som ställer upp och hjälper studierådet med arrangemanget. I eftermiddag ska även programledningsrepresentanterna till E presentera sina slutsatser ifrån åsiktsinsamlingen på programledningsmötet där även studierådsordförande ska delta. Utifrån insamlingen kommer studentrepresentanterna ställa sig negativa till den föreslagna förändringen. Underlag kommer också anonymiseras och offentliggöras till sektionen. Studierådsordförande har mest arbetat med hur utskottets arbete kan förbättras. Samtidigt har utbildningsbevakaren nu äntligen blivit tillagd i CEQ-systemet och dessutom fortsätter CEQ-mötena för lp 2. Likabehandlingsombudens posters är också klara och har skickats till tryckeriet så snart kommer de sättas upp runtom i E-huset. Denna veckan kommer också skyddsombud med ansvar för fysisk miljö stå i E-husets foajé och samla in åsikter kring förbättringspotential i E-huset.

#### B) Ekonomisk rapport

#### Information

Pengar finns. Vi har troligen fler hundratusen än pengamästare fick poäng på funktions-teoritentamen. För pengarna som finns på kontot kan vi köpa en större lägenhet i Eslöv, eller en mindre nybyggd i centrum. Vi skulle kunna köpa in sektionssug för 500 000 och typ överleva. I "Tämhult" kan vi köpa 2003 m<sup>2</sup> tomt.

#### C) Kåren informerar

#### Information



Det är HTF (Her Tech Future) imorgon till och med fredag. Nu är röstning för FMVal öppet till och med 5/4. ValFM är på söndag. Mer finns att läsa på TLTH:s hemsida.

**D) Omvärldsrapport**

**Information**

KTH elektro är på ingång med inbjudan till deras bal den 29:e april. E-sektionen Uppsala hälsar "Vi ses på fredagen. Då blir det åk av."

**§11** Nästa styrelsemöte

**Beslut**

Mötet beslutade att nästa styrelsemöte ska äga rum 2023-03-04 12.10 i E:1123.

**§12** Beslutsuppföljning

**Beslut**

Axel Lagerstedt presenterade beslutsuppföljningen för "Åskning - Betala fakturan från 2021".

Den är betald. Allt är bra.

Axel Lagerstedt yrkade på att stryka "Åskning - Betala fakturan från 2021".

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

**§13** Övrigt

**Diskussion**

Elin öppnade lådan. Wow. Det var faktiskt lit.

**§14** OFMA

**Beslut**

Elin Helmersson förklarade mötet avslutat kl 12:50.

---

Elin Helmersson  
*Mötesordförande*

---

Axel Andersson  
*Mötessekreterare*

---

Liam Liljeqvist  
*Justerare*